

# Styremøte Sørليا 1 hytteeierforening

08.06.21.

Styremøte ble holdt på teams.

Deltagere: Kjell Mathisen, Alexander Valenzuela, Tore Bråteng, Steinar Mørk og

Per Kristiansen

- Åpne poster. Innhente betalingsoversikt for årsavgiften for 2021. Per går i dialog med de som ikke har betalt
- Bekken ved tun 14 utbedres. Det blir bestilt graver slik at det ikke oppstår vannskader på nærliggende hytter
- Fasadeendring. Dette punktet tas til diskusjon på årsmøtet. Hvor går grensen.
- Gressklipping. Vaktmester har inngått en avtale med hytteeierforeningen om at første hoved klipp skal være utført i løpet av juni mnd.
- Det er kommet inn klage på at byggingsavfall blir liggende forlengende ved hyttene som pusses opp. Dette blir tatt opp på årsmøte.
- Styret har gått til innkjøp av klistremerker som skal settes opp på lokkene til søppelbrønnene. Det er kun husholdningsavfall som skal kastes her. Dette blir misbrukt, slik at hytteeierforeningen får stor merkostnad på søppelavfall.
- Det kom ingen reaksjoner på utsetting av årsmøte til høsten p.g.a. pandemien.
- Neste styremøte i uke 31 som bør holdes på Sørليا slik at vi får tatt en befaring på området.